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Referat: 
 

Dato:  2/11 – 2023 
Tidspunkt:  19.00 – 22.00 
Sted:  Video  

Tilstede: Anna, Erling, Irma, Miriam, Mette, Lars og Per   

Afbud fra: Werner 
 

1. Dagsorden blev godkendt. 
 

2. Referat fra bestyrelsesmødet den 7/10-2023 blev godkendt. 
 

3. Formanden orienterede om, at: 
• OK sender 2500 kr. til Klubben i sponsorstøtte. 
• Berner Bladet nr. 4 er ved at blive sat op af redaktøren 

 
4. Opfølgningspunkter 

• Bestyrelsen besluttede, at "Hvad er DBSK"-reklamen til FB og hjemmesiden, sættes 
på FB og hjemmesiden.  

 
• Alle skulle komme med forslag til rabataftaler som aftalt på sidste bestyrelsesmøde. 

• Per har en ide om at kontakte alle foderfirmaer mv. fx Østrand. Det gør Per 
og Irma. 

• Som tak kan en reklame komme på Klubbens hjemmeside, i Berner Bladet 
og evt. i PM, osv. 

• Det blev aftalt, at det taler vi videre om på næste møde. 
 

• Hvad kan Klubben gøre for at få flere medlemmer - fra sidste bestyrelsesmøde. 
• Der er et forslag om at lave medlemsmøder: 

• der skal findes et egnet lokale 
• forslag til et emne: Foredrag om købeloven med fx 

forbrugerstyrelsen og DKKs jurist  
• Det blev aftalt, at det taler vi videre om på næste møde. 

• Lars kom med et forslag om et Gardenparty som den engelske klub ifm med 
en udstilling fx dagen før 

• Lars taler med UU om der skal lave fællesspisning ifm Trelde Næs  
• Ideer til ”Gardenpartyet”: 

• auktion 
• vognkørsel  
• invitation alle medlemmer 

 
5. Økonomi 

Bestyrelsen gennemgik det fremsendte regnskab. 
Kassereren vil gerne, at der laves dommer- og ringpersonaleafregninger i PDF, som 
kan skives i og at de bruges, fordi det ofte er svært både at tyde hvad der står og få alle 
oplysningerne fra dommerne og/eller ringpersonalet.  
Derfor er der udarbejdet 3 pdf-filer: én dommerafregning på dansk og én på engelsk, 
samt én ringpersonaleafregning.  
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Kassereren sender de 3 pdf-filer til AKT, ASU og UU, og beder dem om at bruge dem. 
 

6. Nyt fra udvalgene 
ASU: 

• Det ville være rigtigt rart med et budget over kommende foredrag. Det ville 
også være rigtig rart med noget info omkring aflysninger / kommende 
arrangementer. 

• Bestyrelsen vil bede ASU om at sende referater fra deres møder til bestyrelsen 
til information, som det sår i ASUs retningslinje. 

• Bestyrelsen vil invitere ASU til et møde. Mette og Anna finder en dato.  
UU: 

• status på Strib: 
• Erling videresender budgettet 
• der er styr på dommerens flybillet (har datter med)  
• dommer nr. 2 er ikke fundet. Lars skal finde en dommer og bestyrelsen 

informeres, når dette er sket. 
• har UU sendt information til dommer? – Lars undersøger det  
• Der er brug for en større hal og et lokale til ASU. 
• 8 campingvogne er tilmeldt. Prisen er 175 kr. pr enhed. 

Klubben har fået faktura for campingvognene. Erling skiver til Helle, som skal 
skrive til de 8 campingvogne og oplyse pris, samt at der afregnes direkte med 
hallen. Erling kontakter også hallen.   

• UU vil sælge kataloger og vil trykke 75 stk.  
• UU vil også lave amerikansk lotteri i Strib. 

Hitlistegruppen:      
Miriam inviterer til møde. 
Budgettet er: max 150 kr. pr. hitlistegave, samt rosetter og forplejning. 

 
7. Samarbejdsaftale med træningspladserne. 

Lars og Anna kigger på de kommentarer der er kommet. 
 

8. Er der noget nyt vedr. Nordisk samarbejde 
Per informerede, at vi venter på svar fra Finland.  
 

9. GF 2024 den 13/4-2024 
Irma spørger Marianne om Klubben må afholde GF i børnehaves lokaler. 
 

10. Eventuelt  
• Nyt dommer kompendium. Bestyrelsen spørger ASU.  
• Møde med træningspladserne 
• Bernerskovens venner – vi må gerne bruge Berner Skovens side til reklame  
• Irma spørger Erling, om han har talt med Ove omring dementering af det opslag 

Erling har lavet i Oves Facebook gruppe. Ove har skrevet at Erling er med i 
gruppen, fordi han er kasserer og Erling siger, at han har skrevet som privatperson. 
Bestyrelsen ser gerne, at der står udtrykkeligt i opslaget, at Erling ytrer sig som 
privatperson. 
 

 
 


